
Poročilo pohoda za vse zaposlene v okviru Zdrave šole, Golčaj in Špilk,  24. 5. 2024 

Šest pohodnikov se nas je zbralo v Blagovici na parkirišču. Po pozdravu sem vsakemu udeležencu 

pohoda podarila jabolko.  Na karti smo si ogledali izbrano pot in se seznanili z navodili ter 

predvidenimi počitki. Iz Blagovice smo se usmerili proti jugu, po 2 minutah nas je  čakal strm vzpon 

po gozdni poti na Golčaj, zato dvajsetminutnega postanka nismo imeli, saj smo bili vsi v kratkih 

majicah in smo prvi postanek naredili na vrhu. Na vrhu smo odtisnili žig v prejete dnevnike in imeli 

kratek desetminutni postanek za požirek in priboljšek. Nato je  sledila ura hoje (v smeri vzhod) po 

gozdni poti, makadamski cesti in asfaltni cesti ter pred vzponom na Škale, kjer je bila pot prodnata oz. 

kamnita, smo imeli občutek, da hodimo po visokogorju, naredili  smo tudi kratek postanek za malico 

in imeli čudovit razgled na Zasavsko Sveto goro, Kum … Pot smo nadaljevali po gozni poti do Doline, 

kjer smo dobili žig,  imeli kratek postanek  pred vzponom na Reber,  šli po  gozdni poti in na vrhu imeli 

predviden dvajsetminutni postanek. Nato je sledil spust do Trojan po makadamski in asfaltni cesti, 

kjer smo imeli  pri gostišču daljši postanek za malico iz nahrbtnika ali pa iz ponudbe gostišča ter se 

opremili z žigi. V nadaljevanju smo prečkali glavno cesto in po makadamski poti hodili do kmetije 

Lipovec, malo naprej  po gozdni poti na vrh Špilka, kjer smo imeli kratek počitek. Tu smo imeli družbo, 

saj sta dva pohodnika prespala v bivaku. Pod Špilkom na travnati jasi  smo žigosali v dnevnik. 

Kolovozna pot nas pripeljala do makadamske ceste do  Gorij, kjer  smo imeli nekaj asfaltne ceste. 

Nato pa smo se usmerili na pešpot. Tu nas je zajel najprej mrak, nato pa še tema in smo si prižgali 

svetilke ter hodili  čez travnike in gozdno pot v Blagovico, kjer smo zaključili pohod. Hodili smo v 

prijetnem, sproščenem vzdušju, saj ni manjkalo smeha in prigod. Z nami na pohodu pa je bil tudi 

štirinožec Milo, ki je tekal sem in tja. Hoja je bila prilagojena najpočasnejšemu, kljub temu pa smo 

imeli kar hiter korak. 

In še nekaj slik: 

                                                                   

              

 



       

         

     

 

Zapisala Angelina Bolta- vodja pohoda 

 


